

MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS

BELARUSIAN STATE UNIVERSITY

FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS

Department of International Tourism

Annotation for the thesis

**FEATURES OF EVENT MANAGEMENT: ORGANIZATION OF MASS SPORTS
EVENTS IN CHINA**

Shi Jiping

Scientific Supervisor — Zhuravskaya O.S.

Minsk 2024

ANNOTATION

1. Structure and scope of the master's thesis

The master's thesis consists of contents, general description of work, introduction, three chapters and conclusion, list of references. Total scope of thesis is 66 pages, including 6 tables, 2 figures, list of 62 references on 5 pages, and an appendix on 3 pages.

2. Key words

MASS SPORTS EVENTS, SPORTS ASSOCIATIONS, COMMUNITY MASS SPORTS EVENTS, MAJOR MASS SPORTS EVENTS, MASS SPORTS EVENTS ORGANIZATION MANAGEMENT.

3. Abstract

The **purpose** of the research: taking the mass sports events held in Chengdu, Sichuan Province in recent years as an example, this study delves into the development of the organization and management of mass sports events in China, exploring the 3 types (sports association-organized, community-based, and major mass sports events) of such events, and proposing improvements to promote their development.

The **object** of the research: participants in the mass sports events held in China.

The **subject** of the study: the conceptual and methodological approaches to the organization and management of mass sports events in China.

Research **methods**: literature review, SWOT examination, case study, data analysis (descriptive analysis and IPA Model analysis by SPSS 27.0), and logical analysis.

Scientific novelty of the study. The features of organization management of mass sports events in Sichuan Province, Chengdu City are comparatively under-studied.

Scientific approbation of the results. The results of this scholarly endeavor will be submitted for the inspection of authorities.

Possible practical application. The results of this research are available for the provinces and regions of China to know the shortcomings of the organization and management of mass sports events in China and take the advice in account provided in this thesis to make the mass sports events management in China more professional and attractive, making more economic, social and cultural effect of city development.

Reliability of materials. The data and references for this paper are collected from personal fieldwork or downloaded from authoritative institutions. Proper citations have been made for all referenced content and research methods, including the names of authors or works.

АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем магистерской диссертации

Магистерская диссертация состоит из содержания, общего описания работы, введения, трех глав и заключения, списка литературы. Общий объем диссертации составляет 66 страниц, включая 6 таблиц, 2 рисунка, список литературы из 62 наименований на 5 страницах и приложение на 3 страницах.

2. Ключевые слова

МАССОВЫЕ СПОРТИВНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ, СПОРТИВНЫЕ АССОЦИАЦИИ, ОБЩЕСТВЕННЫЕ МАССОВЫЕ СПОРТИВНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ, КРУПНЫЕ МАССОВЫЕ СПОРТИВНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ, УПРАВЛЕНИЕ ОРГАНИЗАЦИЕЙ МАССОВЫХ СПОРТИВНЫХ МЕРОПРИЯТИЙ.

3. Аннотация

Цель исследования: на примере массовых спортивных мероприятий, проведенных в Чэнду (провинция Сычуань) в последние годы, в данном исследовании рассматривается развитие организации и управления массовыми спортивными мероприятиями в Китае, изучаются три типа таких мероприятий (организованные спортивными ассоциациями, на базе общин и крупные массовые спортивные мероприятия) и предлагаются усовершенствования для содействия их развитию.

Объект исследования: участники массовых спортивных мероприятий, проводимых в Китае.

Предмет исследования: концептуальные и методологические подходы к организации и управлению массовыми спортивными мероприятиями в Китае.

Методы исследования: обзор литературы, SWOT-исследование, кейс-стади, анализ данных (описательный анализ и анализ модели IPA с помощью SPSS 27.0), логический анализ.

Научная новизна исследования. Особенности организации управления массовыми спортивными мероприятиями в провинции Сычуань, городе Чэнду сравнительно мало изучены.

Научная апробация результатов. Результаты этой научной работы будут представлены для проверки властям.

Возможное практическое применение. Результаты данного исследования могут быть использованы провинциями и регионами Китая для того, чтобы узнать о недостатках организации и управления массовыми спортивными мероприятиями в Китае и принять во внимание советы, представленные в данной диссертации, чтобы сделать управление массовыми спортивными мероприятиями в Китае более профессиональным и

привлекательным, обеспечив большой экономический, социальный и культурный эффект развития города.

Достоверность материалов. Данные и ссылки для этой статьи собраны из личных полевых исследований или загружены из авторитетных учреждений. Все ссылки на материалы и методы исследования, включая имена авторов и названия работ, оформлены надлежащим образом.